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Évente hagyományosan Semmelweis Ignác
(1818. július 1.–1865. augusztus 13.) születésé-

nek évfordulójához kötődően rendezi meg a város az
egészségügyi és szociális ágazat közös kitüntetési ün-

nepségét, az ideit múlt pénteken tartották a városházán.
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Baross Gábor születésének 175. évfordu-
lója alkalmából csütörtökön lapzártánk

után ünnepi megemlékezést tartottak. A város-
házán megkoszorúzták Baross Gábor mellszob-
rát, majd a a Baross úton található egész alakos
szobránál dr. Schmidt Péter, a Győri Baross Em-
léktársaság elnöke, Ilava város díszpolgára, Sze-
les Szabolcs alpolgármester és Ing. Viktor Wie-
dermann, Ilava város polgármestere mondott
köszöntőt. Ünnepi megemlékezést tartott
Simon Róbert Balázs országgyűlési képviselő, a
Baross Társaság tiszteletbeli tagja. Baross Gábor
négy cikluson át tevékenykedett Győrben or-
szággyűlési képviselőként, példamutatóan volt
innovatív vezetője a városnak. Győr több infra -
strukturális létesítményt köszönhet neki, többek
között a vasút és a Baross híd köthető a nevé-
hez, valamint a városi telefonszolgálat.

BAROSS GÁBORRA
EMLÉKEZTEK
Szerző: Földvári Gabriella
Fotó: Marcali Gábor

Az eseményen dr. Dézsi Csaba András
polgármester köszöntötte a meghí-
vottakat, aki szerint sok-sok Semmel-

weis Ignácra lenne szüksége hazánknak,
akik tudásukkal, emberségükkel szolgálnak.
Felidézte, hogy Semmelweist különcnek tar-
tották, nem értették meg a felfedezését és
meghurcolták, pedig maradandót alkotott az
emberiség számára. A polgármester beszélt
a Covid és a háború negatív kö vet kez mé -
nyei ről is, és arra kérte a jelenlévőket, hogy
munkájukkal, életvitelükkel mutassanak
példát a fiataloknak.  

A „Győr Város Egészségügyéért” díjat dr. Fejes
Irén gyermekorvos vehette át, a közel négy
évtizedes, alapellátásban, magas színvonalon
végzett gyermekorvosi és iskolaorvosi tevé-
kenysége, szakmai elhivatottsága, szülők és
gyermekek körében egyaránt nagy elismerés-
nek és népszerűségnek örvendő személyisé-
ge, valamint a fiatal szakorvosjelöltek képzé-
sében való aktív részvétele elismeréseként.

Dr. Tatai Anna gyermekorvos szintén a „Győr
Város Egészségügyéért” díjban részesült a
több mint négy évtizedes, alapellátásban
végzett kiemelkedő gyermekorvosi és isko-
laorvosi tevékenysége, a szakmai képzése-
ken hallott újdonságok elsajátítása iránti

Szerző: Földvári Gabriella
Fotó: MekliZ Fotóstúdió

nyitottsága, az orvoslás terén szerzett ta-
pasztalatainak folytonos bővítése, valamint
a szülők és kis betegei körében kedvelt és
megbecsült személyisége elismeréseként.
Bartalné dr. Tóth Györgyit, az Egyesített Böl-
csődei Intézményhálózat Győr igazgatóját
„Győr Város Szociálpolitikájáért” díjjal tün-
tették ki az öt cikluson át, több mint 25 éven
keresztül végzett fáradhatatlan szakmai,
vezetői munkája, a győri és Győr környéki
kisgyermekek lehető legjobb bölcsődei ellá-
tásának biztosítása érdekében tett erőfeszí-
tései, a korszerű gyermekgondozás feltéte-
leinek kidolgozásában való részvétele, vala-
mint munkatársai felé biztosított mindenkor
empatikus hozzáállása elismeréseként.
„Győr Város Szociálpolitikájáért” díjat ado-
mányoztak Takács Lászlónénak, az Egyesí-
tett Egészségügyi és Szociális Intézmény
Győr szociális asszisztensének a közel há-
rom évtizedes, intézménynél töltött, nagy
tapasztalattal, magas színvonalon végzett
munkája, mind az ellátott idősek, mind a kol-
légái felé tanúsított segítőkész, megbízható
magatartása, valamint a gondozási központ
sokrétű adminisztrációs tevékenységeinek

nagyfokú szakértelemmel végzett tevé-
kenysége elismeréseként.

A díjakat dr. Dézsi Csaba András polgármes-
ter és dr. Pergel Elza alpolgármester közö-
sen adták át.

SOK-SOK SEMMELWEIS IGNÁCRA
LENNE SZÜKSÉG
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FIGYELJÜNK
EGYMÁSRA!
Egyre-másra érik egymást a végzetes
közúti balesetek hazánkban. Borzal-
mas olvasni, hogy ártatlan emberek
halnak meg, vagy sérülnek meg sú-
lyosan, akár életveszélyesen mások
őrültsége és/vagy figyelmetlensége
miatt. Győr közelében, Vámosszabadi
külterületén egy kisbusz letarolt négy
kerékpárost, akik szabályosan halad-
tak egymás mögött. A vétkes sofőr
előzni kezdett egy már előzésben lévő
autót, áttért a biciklisek sávjába, s el-
ütötte őket. Sajnos az egyikük életét
már nem lehetett megmenteni, a má-
sikuk súlyos sérülésekkel került kór-
házba.

A fővárosban egy őrült mercedeses
150-nel száguldozva versenyzett egy
BMW-vel az Árpád hídon. Autójával
nekiütközött a szalagkorlátnak, és
megölt egy szabályosan közlekedő
biciklist.

Sajnos nem egyedi eset borzolta a ke-
délyeket az M0-ás autóúton, Dunake-
szinél: egy idős férfi rossz irányba haj-
tott fel a sztrádára, s szemben a for-
galommal haladt jó néhány percen át.
Csodával határos módon elkerülte az
ütközést, de ez nem rajta múlt, hanem
a szerencsének, valamint a szabályo-
son közlekedő autósok és kamionosok
lélekjelenlétének volt köszönhető.

Kánikula van, ilyenkor a járművezetők
általában kevésbé tudnak koncentrálni,
a megszokottnál figyelmetlenebbek,
türelmetlenebbek, így sajnos megnő
az esélye annak, hogy balesetet okoz-
zanak. Éppen ezért kellene nyáron a
szokásosnál is fokozottabb figyelem-
mel közlekedni. Próbáljunk türelmesek
lenni! Tegyünk meg mindent annak ér-
dekében, hogy ne teremtsünk veszé-
lyes szituációkat az utakon, és meg-
előzzük a baleseteket.

Pécskai István

AKuopio park fejlesztéséről szólt első-
ként a polgármester, aki elmondta,
hogy gyönyörű lett a terület. „Érde-

mes eljönni, nagyon szép a játszótér, egy
fantasztikus, modern beruházás jött létre
Adyvárosban. Mióta polgármester lettem, a
kezdetektől fogva fontos számunkra a kör-
nyezetvédelem, a környezettudatosság, így
ezen szempontok szerint alakítottuk át a
parkot is. A parkolólemez próbaüzeme is ha-
marosan elindul. Azt szeretnénk, ha minél
többen tudnák használni, csökkentve a par-
kolási problémákat” – ismertette.

Fejlesztéseknél maradva a Bem tér felújítá-
sa is szóba került, mely folyamatosan épül-
szépül. Legutóbb egy rekortán sportpályával
gazdagodott a terület. „Balesetveszélyes
volt, ráadásul a rekortán felület az egész-
ségügyi szempontokat figyelembe véve is
fontos, hiszen kíméli az ízületeket sportolás
közben” – árulta el dr. Dézsi, majd hozzátet-
te, hogy a városrészek képviselőinek gondos
gazdáknak kell lenniük, hogy rendben halad-
hassanak a fejlesztések.

Vízelvezetésről is szó esett, hiszen a nagy
mennyiségű, hirtelen lezúduló esőzés ismét
problémát okozott Győrben. „Lokálisan, több
szempontból kell vizsgálni a problémát, az biz-
tos, hogy túl van építve Győr, meg kellett állí-

DR. DÉZSI: KEZDETEKTŐL
FONTOS A KÖRNYEZETVÉDELEM

Szerző: Csapucha Adrienn
Fotó: Marcali Gábor

Júliusban is folytatódott a már jól bejáratott polgármesteri vizit rá-
diónk stúdiójában. Dr. Dézsi Csaba András a reggeli műsorban el-
sősorban a Győrt érintő fejlesztésekről, beruházásokról beszélt,
melyek kapcsán külön kiemelte a környezetvédelem, a környezet-
tudatos gondolkozás fontosságát.

tanunk a dömpinget, hiszen a vállalkozások
egyes alépítményeiket, mint például a csator-
narendszer, a beruházásaik során nem alakí-
tották ki. De a problémához tartozik az is, hogy
több területen betemetik a vízelvezető árkokat
a lakók, hogy a házuk előtt tudjanak parkolni”
– mondta, majd egy új fejlesztést is ismerte-
tett. Nemrégiben ugyanis Bácsán úgynevezett
zsompokat helyeztek el, mellyel felszámolták
a csapadékvízgócpontokat a városrészben.

Nyári élmények kapcsán a 16. Győrkőcfeszti-
válról is kérdezték a műsorvezetők dr. Dézsi
Csaba Andrást. „Rendkívül sikeres volt az idei
rendezvény is, fantasztikus a bábszínház tár-
sulata, most először külön büdzsét különítet-
tünk el a fesztiválnak, s megérte, hiszen ez-
úttal is rengetegen élvezték a sorozat nyúj-
totta játékokat, programokat” – beszélt elis-
merően a Győrkőcről a város első embere.

Kultúráról is szó esett, dr. Dézsi Csaba And-
rás elárulta, fontos a művészetek patroná-
lása, ezért is nyújtott polgármesteri kereté-
ből 5 millió forintos támogatást a RÉV Szín-
háznak. „Fontos felfigyelni azokra az embe -
rekre, akik eddig támogatást nem kaptak.
Ezért létrehoztunk több díjat is, hogy elis-
merjük azok munkáját, akik becsületesen,
lelkiismeretesen dolgoznak. Az egyik a Győri
Polgárok Szolgálatáért díj, ami a városi köz-
igazgatásban dolgozók elismerése, ezt há-
rom kolléga kapta meg, ezúton is gratulálok
nekik” – zárta a beszélgetést dr. Dézsi.
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1991 óta működik Győrben a snackter-
mékeket gyártó vállalat, mely az el-
múlt harminc évben rengeteg fejlesz-

tést valósított meg a városban. Az utóbbi tíz
évben 24 milliárd forintot tesz ki a beruhá-
zások mértéke, most egy új csomagolóbe-
rendezéssel bővült a vállalat. A fejlesztések
folytatódnak, 2024 második felében ugyanis
egy 8 milliárd forint értékű, új gyártósort hoz
létre a társaság, így Közép-Európa legna-
gyobb snackgyára jön létre Győrben.

Az elmúlt három évtized sikerét Lukács
Dénes, az Intersnack Magyarország Kft.
üzlet ág-igazgatója ismertette múlt pénteken
azon a sajtótájékoztatón, ahol az új csomago-
lóberendezést is bemutatták az újság íróknak.
„Az új eszköz segítségével lépést tudunk tartani

KÖZÉP-EURÓPA LEGNAGYOBB 
SNACKGYÁRA JÖN LÉTRE GYŐRBEN
Szerző: P. Csapucha Adrienn
Fotó: O. Jakócs Péter

a fogyasztói igényekkel, hiszen percenként 80
csomag előállítására képes a berendezés. Az
elmúlt időszak nehézségei ellenére is tudtunk
fejlődni, amit köszönünk a kormányzat támo-
gatásának is” – fogalmazott Lukács Dénes,
aki egy másik nagy, jövőbeli projektet is beje-
lentett: „2024 második felében egy 8 milliárd
forint értékű, új gyártósort építünk ki a válla-
latnál, ezzel a közép-európai régióban piacve-
zetővé válunk, a térség legnagyobb snack-
gyártó üzeme jön létre”.

Az új csomagolórendszert Nobilis Márton, az
Agrárminisztérium államtitkára adta át. „Az
élelmiszeripart a kormány stratégiai partne-
rének tekinti, az előző uniós ciklusban 468
milliárd forintot, míg most 750 milliárd fo-
rintot fordítunk a terület támogatására. Cél,
hogy legyenek nagy húzóágazatok és válla-
latok, olyanok, mint például az Intersnack,
ahol 300 munkavállalónak és több mint 400

alvállalkozónak adnak lehetőséget” – hang-
súlyozta az államtitkár. Egyúttal hozzátette,
hogy a modernizáció, a digitalizáció és a
fenntarthatóság hármasa az élelmiszeripar
hatékonyságát is növeli.

A megjelenteket végezetül Simon Róbert Ba-
lázs köszöntötte. Az országgyűlési képviselő
elárulta, hogy az Intersnack Magyarország Kft.
60 gazdától 8.500 tonna búzát vásárol évente,
a mostani 1,5 milliárd forint értékű csomago-
lóberendezés beszerzése pedig nagyrészt ál-
lami támogatásból valósulhatott meg.

Ahazai beruházási körképben nehéz
versenybe állítani a városokat, hiszen
egy-egy nagy beruházás rendkívül

aránytalanná teszi az összehasonlítást. Or-
szágos összevetésben Debrecen jár az

A GAZDASÁGI SZEREPLŐK MEGJELENÉSE MAGÁVAL HOZZA AZ ÚJ LAKOSOKAT IS

ELOKELO HELYEN VÁROSUNK 
A BERUHÁZÁSI KEDVET TEKINTVE

Szerző: Mireider Máté
Fotó: illusztráció

élen, de a hosszabb távú elemzésekből jól
látszik: Győr évtizedes előnyben van má-
sokhoz képest.

A Központi Statisztikai Hivatal (KSH) folya-
matosan közli a tavalyi népszámlálás ered-
ményeit. Az már látszik az adatokból: a győri
lakásárak nagyjából Debrecen, Székesfehér-

vár vagy Veszprém szintjén állnak. Az el-
adott lakások tekintetében megyeszékhe-
lyünk inkább már stagnál vagy csökkenőben
van, de a gazdasági elemzésekből, amelye-
ket többek között a Magyar Nemzeti Bank,
a Portfolio és a Takarékbank tett közzé, ki-
világlik: ennek oka nem az, hogy kevésbé
lenne népszerű Győr, hanem az, hogy az itt
dolgozók nem a városba költöznek, hanem
a környékbeli településekre.

Magyarország településeit figyelembe véve
Debrecenbe érkezik a legtöbb beruházás most:
több mint 4 ezer milliárd forintnyi működő tőke
érkezett a városba 2017 és 2022 között. Győr
ezen a listán a 11. helyen áll, mégis, a legna-
gyobb népességrobbanás Győr-Moson-Sop-
ron vármegyében történt a főváros után. A ma-
gyarázat az időbeli eltolódásban rejlik: Győrbe
nem most, hanem közel 30 éve érkezett ilyen
léptékű beruházás az Audival, ami akkor folya-
matos fejlődési pályára állította a várost, és
azóta is ott tartja. A jó munkalehetőségek pedig
azóta is ide vonzzák az ország minden terüle-
téről a dolgozni és letelepedni vágyókat, akik
most már Győrújbarátra, Vámosszabadira,
Győrújfalura költöznek elsősorban.

´́ ´́
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Adyváros rég várt fejlesztését érdemes
meglátogatni. „Köszönöm a lakók tü-
relmét az építkezés és a felújítás mi-

att. Köszönöm dr. Dézsi Csaba András pol-
gármester úrnak és dr. Szálasy László kép-
viselő társamnak a fejlesztésben a segítsé-
get és az országgyűlési képviselőknek is,
hogy sikerült forrást szerezni ehhez a beru-
házáshoz” – mondta lapunknak Radnóti
Ákos alpolgármester, a terület önkormány-
zati képviselője. Jár a köszönet a projektért
felelős Győri Útkezelő Szervezetnek is.

A legmodernebb eszközökkel ruházták fel a
parkot, „okos”, fényviszonyoktól függően
szabályozható, energiatakarékos LED-lám-
pák szolgálják a közvilágítást, környezettu-
datosan, s egyes lámpáknál található min-
denki által használható USB-csatlakozó is.

A park megújítása kapcsán természetesen
gondoltak a gyerekekre is, a játszótéren né-
hány régi elemet felújítottak, de sok új ját-
szóeszközt és napvitorlákat is kihelyeztek.
Izgalmas élmény lehet a gyerekeknek az új
óriáshinta vagy a fészeküléshinta.

„Az adyvárosiak megérdemlik mindenből a
legjobbat” – hangsúlyozta Radnóti Ákos. Új
sporteszközöket telepítettek, gumiburkola-

Csodálatos fejlődésen ment keresztül az elmúlt időszakban az adyvárosi Kuopio park, melyet hétfőtől
birtokba is vehettek a környéken élők. A parkolólemez átadására sem kell már sokat várni.

CSODÁLATOSAN MEGÚJULT A KUOPIO PARK
HÉTFŐTŐL MÁR HASZNÁLHATÓ A LÉTESÍTMÉNY

Szerző: Földvári Gabriella
Fotó: Marcali Gábor

tok kerültek a parkba, négy pingpongasztal,
egy teqballasztal a sportolóknak kedvez,
valamint több sakkasztalt és számtalan pa-
dot is kitettek – van, amelyiket a napra, van,
amelyiket az árnyékba –, hogy mindenki
kedve szerint használhassa azokat. Öntö-
zőrendszer is létesült, több, a rendőrségre
bekötött kamera is van, és automata illem-

hely is, ez a – a tóparton lévő után – máso-
dik a városrészben.

A legsportosabb városrészben kiépítettek
egy 333 méter hosszú, két méter széles re-
kortán futópályát, így a pár percre lévő Ba-
rátság park mellett itt is lehet sportolni.

Dr. Szálasy László, a terület önkormányzati
képviselője lapunk kérdésére elmondta:
képviselőként nagy öröm számára, hogy a
körzetében ilyen nagyszerű felújítás tör-
ténhetett. „Orvosként fontos volt számom-
ra, hogy a park kialakításánál arra is tud-
tunk figyelni, hogy az egészséges életmód
népszerűsítésére lehetőséget adó eszkö-
zöket is kihelyezzünk, a Környezetvédelmi
Bizottság elnökeként pedig az volt a cél a
másfél hektáros park megújítása kapcsán,
hogy minél több fát mentsünk meg a kivá-
gástól, ez sikerült is, és sok újat is elültet-
tünk, valamint több mint 2.500 cserjét te-
lepítettünk. Köszönöm az országgyűlési
képviselőnek és polgármester úrnak a tá-
mogatást.”

„Azt tudni kell, hogy jelenleg a próbaidő-
szak zajlik, tehát a szakemberek figyelik,
mit szükséges módosítani, kijavítani, ezért

lehet, hogy egy-egy részét a parknak még
tovább tökéletesítjük a most már minden-
napi működés tükrében. Ha valaki hibát
talál, kérem, jelezze a Győr-Szolnak, ahol
segítenek, hiszen a cég felel a park üze-
meltetéséért. Már a megnyitó előtt is volt,
aki az ablakból kiszúrva jelzett valami
problémát, s noha a parkba be sem lehe-
tett még lépni, megpróbáltuk orvosolni a
hasznos kéréseket. A parkolólemez eseté-
ben az engedélyekre várunk, várhatóan jú-
lius végére az is meglesz, és ezt követően
lehet azt is használni” – hangsúlyozta
Radnóti Ákos.

A beruházás az Útkezelő Szervezet koncep-
ciója alapján valósult meg.

A Kuopio park és parkolólemez kétmilli-
árd forint értékű fejlesztése Kara Ákos
(FIDESZ–KDNP) országgyűlési képviselő
kezdeményezésére és közbenjárásával,
vissza nem térítendő állami támogatás-
ból valósulhatott meg.
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Személyesen dr. Dézsi Csaba András polgármestertől vehették át pénteken az ingyenes fürdőbelé-
pőket azon civil szervezetek és nyugdíjasklubok képviselői, akik korábban jelezték igényüket.

Összesen 205 darab, az RQ Vízi Él-
ménypark és Gyógyfürdőbe szóló
bérletet adott át a polgármester 63

civil szervezet és nyugdíjasklub részére, így
közel 8 ezer győri veheti ingyenesen igénybe
a nemrégiben átadott új létesítményt. 

„Győr polgármestereként az a célom, hogy az
itt élők életét megkönnyítsem, szebbé te-
gyem. Most az új fürdő átadását követően
azzal segítjük a nyugdíjasklubokat és azon ci-
vil szervezeteket, amelyek hátrányos helyze-
tű embereket tömörítenek, hogy ingyenesen
igénybe vehetik a létesítményt, gyógyulhat-
nak, sportolhatnak és kikapcsolódhatnak” –
hangsúlyozta a polgármester az átadón.

INGYENESEN STRANDOLHATNAK A NYUGDÍJASOK
Szerző: Földvári Gabriella
Fotó: O. Jakócs Péter

Az Arrabona Városi Nyugdíjas Egyesület el-
nöke, Rákosi Zsolt lapunknak elmondta: na-
gyon örülnek a lehetőségnek, a fürdő felújí-
tása előtti években is kaptak ingyenes für-
dőbelépőket, amiket ki is használtak. A szer-
vezet klubjaiba összesen mintegy ezer
nyugdíjas jár, ők egymás között beosztva a
bérleteket látogatják majd a megújult él-
ményfürdőt, gyógyfürdőt.

A bérletek július 1-jétől 2024. szeptember 1-
jéig érvényesek, de érdemes tudni, hogy na-
ponta csak egyszeri belépésre jogosítanak.

Az önkormányzat továbbra is várja a klubok
és a civil szervezetek jelentkezését az ingye-
nes fürdőbelépőkért. „Ez egy hosszú távú
program, évről évre megújítjuk majd, példa
nélküli ez a segítségnyújtás, hogy 205 darab

Az Audi közleményében tudatta: a győri
járműgyártás megkezdése, vagyis 2013

óta mérik a kéményen át a légáramba kerülő
gázok összetételét. A mérési eredmények a
mindenkor érvényes IPPC-engedélyben
megadott határérték alatt, sőt jellemzően a
kimutatási határ alatt voltak. 

Az elmúlt hetekben a vállalat elvégeztette
az NMP-értékek vizsgálatát a cég területén

AZ AUDITÓL NEM SZÁRMAZHAT 
A GYŐRSZENTIVÁNIAK ÁLTAL KIMUTATOTT NMP
A győrszentiváni civilek nemrég
arról számoltak be, hogy a város-
rész talajvizében N-metil-2-piro-
lidon (NMP) vegyület jelenlétét
mutatták ki. Azt is hozzáfűzték,
hogy Győrben két cég, köztük az
Audi használja ezt a vegyületet.

található négy talajfigyelő kútban is, annak
ellenére, hogy erre vonatkozó nincs jogsza-
bályi előírás, így nincs jogszabályban meg-
határozott határérték sem. 

A méréseket akkreditált szakcéggel végez-
tették el. A vizsgálati eredmények szerint a
vállalat területe alatti talajvízben NMP nem
található. A vizsgálat eredményét közölték a
győrszentiváni civilekkel is.

Információk a nyugdíjasegyesületek
számára az RQ Vízi Élménypark és
Gyógyfürdőbe szóló kedvezményes
kártyákhoz:
• A kártya hátoldalán található

aláírás helyén az egyesület vagy
klub nevét kell feltüntetni, azt a
nevet, amely az átvételkor sze-
repelt a borítékon, amelyben a
kártyák vannak.

• Egy nap egy kártyával egy fő lép-
het be a fürdőbe, azaz napszakon-
ként megosztani egymás között a
többszöri belépést nem lehet.

• A kártya a Vízi Élménypark és
Gyógyfürdő teljes területére érvé-
nyes, a termálfürdő részlegre is,
KIVÉVE a szaunavilágot. A japán
szaunavilágba kiegészítő jegy vá-
sárlásával lehet belépni!

• A kártya hétfőtől vasárnapig,
azaz a hét minden napján hasz-
nálható.

ingyenes fürdőbérletet osztottunk ki” –
emelte ki dr. Dézsi Csaba András.

Mint ismert, a győri lakcímkártyával rendel-
kezők a főszezonban 40 százalékos, szezo-
non kívül 20 százalékos kedvezménnyel lá-
togathatják a fürdőt.

Kedvezményes kártyát kapott többek között
az Értelmi Sérültek és Segítőik Győr-Moson-
Sopron Megyei Egyesülete, a Família Nagy-
családosok Egyesülete, a Mozgáskorlátozot-
tak Győr-Moson-Sopron Megyei Egyesülete,
a Papák, Mamák Csemeték Egyesülete.
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A GYHG Győri Hulladékgazdálkodási
Nonprofit Kft. Szeles Szabolcs alpol-
gármester, önkormányzati képviselő
kérésére és támogatásával a háztartá-
sokban felhalmozódott lom jellegű
hulladékok elhelyezésére gyűjtőpontot
üzemeltet egyszeri alkalommal.

A kihelyezett hulladékudvar július 15-
én 8 és 12 óra között a régi Rábca gya-
logos híd lábánál található murvás te-
rületen, valamint július 15-én 13.30 és
17.30 között a Pinnyédi Művelődési
Ház udvarán üzemel.

Itt elhelyezhet elektronikai, fém-, pa-
pír-, műanyaghulladékot, nyesedéket,
építési törmeléket, csomagolóanyago-
kat, bútorokat, berendezési tárgyakat
stb. (Kivéve a veszélyes hulladéknak
számító anyagokat!)

A MOHU Zrt. kérésére a beszállítani kí-
vánt hulladékot a kihelyezett gyűjtő-
helyen hulladékfajtánként mérlegelni
szükséges. Javasoljuk, hogy a beszállí-
tani kívánt hulladékot mérlegelésre al-
kalmas módon hozza el. Például: búto-
rokat lapra szerelve, fás szárú hulladé-
kot aprítva, kötegelve.

A beszállításhoz vigye magával a lak-
címkártyáját! A beszállítás mennyisé-
gi feltételei a www.gyhg.hu webolda-
lon olvashatóak.

Július 3-tól átalakult a hulladékgazdálko-
dás, Győrben és térségében azonban to-
vábbra is a GYHG Győri Hulladékgazdál-

kodási Nonprofit Kft. látja el a hulladékszál-
lítási és hulladékgazdálkodási feladatokat. A
változás elsősorban a hulladékudvarokba
beszállítást érintette. A részletekről Nagy
Csabát, a GYHG igazgatóját kérdeztük.

Mik az első nap tapasztalatai a hulladékud-
varokkal kapcsolatban? Voltak ugyanis
rémhírek, miszerint a szigorítás következ-
tében megszaporodnak majd az illegális
hulladéklerakók a városban.
Továbbra is ingyenesen vesszük át a hulla-
dékudvarokba beszállított holmikat! A vál-
tozás az, hogy a MOHU Zrt. kérésére, a be-
szállítani kívánt hulladékot a kihelyezett
gyűjtőhelyen hulladékfajtánként mérlegelni
szükséges, az építési törmelék kivételével.
Ezért javasoljuk, hogy a hulladékot mérlege-
lésre alkalmas módon hozzák be a lakók.

Az első napok tapasztalatai alapján elmond-
hatom, hogy a hétvégén még nagyobb igény-
bevételnek voltak kitéve a hulladékudvarok, de
hétfőtől ugyanannyi beszállítás történik, mint
a korábbi időszakban. Azt láttuk, hogy az em-
berek többsége figyelembe vette ajánlásain-
kat. Nem ment el az idő a mérlegeléssel.

Ezek szerint nem volt sorban állás, tumul-
tus a hulladékudvaroknál?
A hétfői nyitástól kezdve nem alakult ki
hosszabb várakozás, ebben közrejátszik az

ZÖKKENŐMENTES VOLT AZ ÁTÁLLÁS

TOVÁBBRA IS INGYENESEK
A HULLADÉKUDVAROK
Szerző: Földvári Gabriella
Fotó: Ács Tamás

NYÁRI 
NAGYTAKARÍTÁS
ÚJVÁROSBAN, 
SZIGETBEN 
ÉS PINNYÉDEN

is, hogy Győrben heti 40 óráról 48 órára nö-
veltük a nyitvatartást. Megdupláztuk a
mérlegek számát, amelyek hordozhatóak.
Egy fő helyett hárman vagy négyen teljesí-
tenek szolgálatot a telepen, akik segítenek
a mérlegelésben, abban, hogy mit hova kell
tenni, és tájékoztatják az érdeklődőket a
változásokról.

Mik azok az ajánlások, amelyekre érdemes
figyelniük a lakosoknak?
Ajánlásokat annak érdekében fogalmaztunk
meg, hogy a szolgáltatást igénybe vevők a
beszállítást a lehető legrövidebb időn belül
megoldhassák. A legfontosabb, hogy a lo-
mot fajtánként érdemes előválogatni, előké-
szíteni. Ilyen ajánlás például, hogy a bútoro-
kat lapra szerelve, összekötözve hozzák be,
hiszen így pillanatok alatt le lehet mérlegelni
és a kijelölt konténerbe lehet rakni. Ugyanez
igaz a fás szárú zöld hulladékokra is, érdemes
összefűrészelni, kötegelni, vagy például a mű-
anyagokat is külön zsákban szállítsák be.

Természetesen azt sem küldjük el, aki előre
nem válogatta szét a hulladékot. Neki a
helyszínen kell kiválogatnia, de ezzel feltart-
ja a sort és mások idejét veszi el. Úgy gon-
dolom, hogy a következő időszakban a lako-
sok hozzászoknak és megértik, alkalmazzák
az új rendszert. Háztartási mennyiségben
továbbra is díjmentes a beszállítás, csak a
lakcímkártya felmutatása szükséges a hul-
ladék leadásához!

Minden további információ, és a mennyisé-
gi korlátozásokra vonatkozó tájékoztató a
www.gyhg.hu honlapon található.
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NAGY BŐVÍTÉS JÖHET A ROLLERHÁLÓZATBAN

Február 22-én városszerte
jellegzetes, világoszöld
rollerek jelentek meg, a

hozzájuk tartozó „Zöld Győr” fel-
iratú felfestésekkel együtt. A TIER
e-roller-szolgáltatása már fél éve
elérhető Győrben, az első héten
250 rollerrel és több mint száz
parkolási ponttal indult a rendszer.

„Napi szinten változik, de jelenleg
nagyjából 450 roller van a város-
ban, ez most elegendőnek látszik
a győrieknek. Vannak frekventált
területek a belvárosban és az
egyetem környékén, de egyenle-
tes az igény mindenhol. Az uta-

Február végén indult el Győrben a TIER e-roller-kölcsönzés. A 18 országban és
220 városban jelen lévő cég győri tapasztalatai jók, az eltelt fél évben pedig
növelték mind a rollerek, mind a „rollerezhető” terület méretét. Az elmúlt idő-
szakról Lendvai Tímeát, a szolgáltató cég vezetőjét kérdeztük.

zások felét visszatérő felhaszná-
lók adják, ez azt mutatja, hogy
hosszú távon számolhatunk ve-

lük, és nem turistákról van szó,
hanem helyiekről” – enged bete-
kintést Lendvai Tímea.

A jövőt illetően két fontos dolgot
is elárult a szakember: jelenleg is
dolgoznak olyan koncepción, hogy
megkapó ajánlatokkal több em-
berhez juttassák el a szolgálta-
tást, és hogy az iparterület, Gyár-
város lesz a következő, ami elér-
hető lesz rollerrel. Lendvai Tímea
azt is hozzátette: várhatóan szep-
tember környékén tudják meg-
nyitni ezt a környéket.

„A célunk közös a várossal, a le-
hető legtöbb embert kívánjuk át-
csábítani az autós közlekedésről.
Továbbra is állunk a lakosság
rendelkezésére, akár panasz,
akár probléma van a rollerekkel.
Fontos, hogy ezzel minket keres-
senek, ne az önkormányzatot, hi-
szen tőlük teljesen függetlenül
működünk” – hangsúlyozta
Lendvai Tímea. 

A rollerekkel kapcsolatos beje-
lentési e-mail-cím: support@
tier.app

Hétfő óta „kopácsolástól” hangos a
győri Apor Vilmos Katolikus Iskola-
központ melletti kiserdő. A Gene-

rációk Háza idén is a csodálatos környe-
zetbe várja a gyerekeket, akik izgalmas, él-
ménypedagógiai elemekkel tűzdelt felada-
tok által szeretnék hasznosan tölteni a
szünidőt. A fiatalok három turnusban vált-
ják egymást, egy héten, öt napon keresz-
tül építik, szépítik a tábort. Egyszerre 120
gyermek vesz részt a heti foglalkozáso-

TÜNDÉRORSZÁG TÁBORA

Szerző és fotó: P. Csapucha Adrienn

kon, a 12 házra felosztott csapatokat 12
vezető irányítja.

Az ötletet közel tíz évvel ezelőtt indította el
Kokas Éva, a Generációk Háza igazgatója, aki
Németországból hozta a népszerű, kreatív
eseményt. „Hónapok óta készülünk erre a
három hétre, mindig komoly kutatómunka
előzi meg a fizikai építkezést. A tematika
törzsvonala a három hét során megmarad,
egymásra épülnek a táborok, csak a felada-
tokban van eltérés. Idén Kukorica Jancsitól
indulunk és a tündérvilágba érünk át. Fel-
nőttszerszámokkal dolgoznak a gyerekek,

A Petőfi 200 emlékévhez kap-
csolódva hirdette meg idei nyári
programját a Generációk Háza.
A háromhetes építő játszótér
ezermesterei különleges fel-
adatokon keresztül ismerhetik
meg János vitéz történetét,
vagyis azt, hogyan is jutott el
Kukorica Jancsi szerelméhez,
Iluskához. Idén 360 gyermek
mintegy 700 raklapból varázsol
meseerdőt Győrbe.

de nagyon figyelünk rájuk, élvezik a munka-
folyamatokat. Mindenki benne van a játék-
ban, és gyorsan szövődnek barátságok, így
nagyon fesztelen a hangulat” – árulta el
Fazekas Antónia táborvezető.

A Generációk Házának igazgatóhelyettese
elmondta, hogy a táborban az élménypeda-
gógia segítségével mutatják meg, hogy a kö-
telező költemények, regények is lehetnek
ma is érvényes mondanivalót tartalmazó
történetek. „Szeretnénk a művet könnyedén
élvezhetővé, maivá tenni, ugyanakkor meg-
mutatni annak irodalmi szépségét.”

Szerző: Mireider Máté
Fotó: O. Jakócs Péter
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Tavaly nevezték ki a Győri Törvényszék elnökének dr. Somogyi Zoltánt, és máris egy takarékos és ki-
hívásokkal teli esztendőt tudhat maga mögött. Azt mondja, eredetileg nem jogásznak készült, még-
is ezen a pályán találta meg a hivatását.

EGY ÉVE A TÖRVÉNYSZÉK ELNÖKE 
DR. SOMOGYI ZOLTÁN

A szülei mivel foglalkoztak?
Édesapám a vagongyárban dolgozott, édes-
anyám pedig bölcsődei gyermekgondozó
volt, de azért akadt jogász is a családban. A
nagybátyám a Fejér Megyei Bíróság tanács-
vezető bírája volt. Én a Révai-gimnáziumban
érettségiztem 1988-ban, az első diplomá-
mat pedig közgazdasági programozó mate-
matikusként szereztem Szegeden. A jog
csak ezután jött, amikor a programozás után

egy színesebb és izgalmasabb tudomány -
területet kerestem.

Amelyben immár 25 éve dolgozik…
Így igaz, frissdiplomásként 1998. szeptem-
ber 1-jén kezdtem fogalmazóként a Győri
Városi Bíróságon, ahol a szakvizsga letétele
után előbb titkárként, majd büntető ügysza-
kos bíróként dolgoztam. 2012-ben lettem a
Győri Törvényszék bírája, majd hat éven át
voltam a büntető kollégiumának vezetője.
Tavaly július óta pedig előbb megbízással,
majd december 15-től immár kinevezéssel
az elnöki teendőket látom el. Végigjártam
tehát a ranglétrát.

Milyen volt az első éve elnökként?
Számos feladat akadt. A téli hónapokban ta-
karékossági intézkedéseket vezettünk be,
18 fokosra temperáltuk a törvényszék és a
hozzá tartozó négy járásbíróság épületét.
Miközben az ügyérkezéseink száma összes-
ségében csökkent, az embercsempészettel
kapcsolatos eljárások száma megnőtt, ami
komoly többletmunkát jelent a kollégák szá-
mára. Az elmúlt években a hosszú pertartal-
mú ügyek száma folyamatosan csökkent
Győrben, erre ezután is kiemelt hangsúlyt
fektetünk. Úgy látom, olyan vezetői gárda
jött létre a járásbíróságokon és a törvény-
széken, amely garanciát jelent a hatékony és
időszerű ítélkezésre.

Mi lesz a következő időszak legnagyobb fel-
adata?

A Csornai Járásbíróság új épületének átadása,
ahol várhatóan szeptember elejétől kezdődhet
meg az ítélkezés. Hamarosan elkezdődik az
épület bebútorozása, ezt követően pedig az in-
formatikai rendszer kiépítése. Tervben van a
Győri Járásbíróság külső homlokzatának felújí-
tása és a Mosonmagyaróvári Járásbíróság
több helyiségének korszerűsítése. Folyamatos
figyelmet igényel a törvényszéken és a járás-
bíróságokon a megfelelő humán erőforrás biz-
tosítása, ezenkívül az év végén több közüzemi
szerződésünk lejár, amelyeket meg kell újíta-
nunk az áram- és a gázkereskedő cégekkel.

Ha az elnöki teendők mellett marad szabad -
ideje, mivel tölti szívesen?
Amennyi időt csak lehet, a családommal töl-
tök, számomra ez jelenti a kikapcsolódást.
Nős vagyok, egy 16 éves lányom és egy 11
éves fiam van, mellette a Széchenyi István
Egyetem Állam- és Jogtudományi Karán ok-
tatok címzetes egyetemi docensként. A ku-
tatási területeim közé tartozott korábban a
kiberbűnözés és a kriptovalutákkal kapcso-
latos bűncselekmények is, de a kutatásra
mostanában nem sok időm jut, mert szeren-
csére a munkám és a családom tartalmassá
teszi és kitölti az életem.

„A CSALÁDOM
JELENTI SZÁMOMRA
A KIKAPCSOLÓDÁST”

Naponta 360–400 adagban látjuk el otthonunk
lakóit házias, diétás ételekkel.

Diétában jártasság előny, de nem feltétel.

Győri, álIandó délelőttös munkarendben működő 
konyhánkba keresünk 

szakképzett, gyakorlattal rendelkező

SZAKÁCSOT
alkalmazotti munkaviszonyban, 

folyamatos munkarendben. 

Jelentkezéseket várjuk a következő elérhetőségeken:
Szent Anna Otthon • 9024 Győr, Öveges József u. 7.

Bene Orsolya intézményvezető Tel.: 96/440-540/510 mellékGyôri Nemzetközi  Ipari Park Kft. • Telefonszám: 96/506-978, 96/506-979

A Gyôri Ipari Park
központi Szolgáltatóházában
(Gyôr, Gesztenyefa u. 4.)

18—20 m2-es, légkondicionált
IRODAHELYISÉGEK
hosszú távra KIADÓK.

konferenciaterem

modern környezet

ingyenes parkolás

bankautomata

Szerző: Szigeti Sándor
Fotó: Marcali Gábor
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„Ez egy kettős születés, hiszen nemcsak egy
új előadás, hanem egy új opera született. Az
előadás másfél évvel ezelőtt pattant ki a fe-
jünkből, sok gondolkozás előzte meg a mun-
kát. Rengeteg Petőfi-művet olvastam, és so-
kan bátorítottak arra, hogy fogjunk bele a tör-
ténetbe. Szerencsére. Végre létrejött egy
olyan helység kalapácsa, ami nem idétlen” –
fogalmazott Bocskor-Salló Loránt, a Coopera
ügyvezető igazgatója a Győri Nemzeti Szín-
házban tartott sajtótájékoztatón.

Az alkotók úgy vélik, életszagú, mosolyra fa-
kasztó a mű, sikerült egy olyan vígjátékot
készíteni, ami jól hozza a drámát is. A győri
színház igazgatója elmondta, az, hogy a tár-

VÍGOPERA OSBEMUTATÓJÁVAL 
KÉSZÜL A GYŐRI TEÁTRUM

Szerző: P. Csapucha Adrienn
Fotó: Hegedűs Bence/4K Media Studio

Petőfi Sándor: A helység kalapá-
csa című műve nyomán, a költő
születésének 200. évfordulója al-
kalmából egy különleges darabbal
készül a Győri Nemzeti Színház és
a Coopera társulata. A darab ős-
bemutatóját ősszel tartják váro-
sunkban, ahol egy különös, ironi-
kus, parodisztikus hangvételből
táplálkozó, összművészeti pro-
dukciót láthat majd a közönség.

sulat, az alkotói gárda markánsan részt tud
venni egy ilyen nagyszerű opera létrehozásá-
ban, tovább szélesíti a nemzeti státuszú szín-
ház művészetét. „A tehetség, a hit sokat segít

abban, hogy nehéz körülmények között is
tudjanak ilyen fantasztikus produkciók szület-
ni” – hangsúlyozta Bakos-Kiss Gábor, aki fő-
szereplőként is részt vesz a darabban.

Zakariás Zalán rendező úgy fogalmazott: rit-
ka kiváltság, hogy a mű megszületésétől
mindent maguk alakíthattak ki. „Fontos,
hogy született egy új, magyar opera, amire

sokan rá tudnak majd csodálkozni, azok kö-
zül is, akik kevésbé szerették ezt a műfajt.
Az új vígopera szereplői között olyan nevek
lesznek, mint Molnár Levente, Mester Viktó-

ria, Rácz Rita, Haja Zsolt, Boncsér Gergely,
Kendi Lajos, Vadász Zsolt vagy Bakos-Kiss
Gábor. Az előadás látványvilága Cs. Kiss Zsu-
zsanna és Csíki Csaba tervei nyomán készült.

Szeptember 15-én a győri teátrumban tart-
ják a darab ősbemutatóját, majd 10-12 elő-
adás után novemberben Budapesten lesz a
díszbemutatója az előadásnak.

´́



gyermekkönyvtár” – hangsúlyozta az or-
szággyűlési képviselő.

A könyvtár létrehozott egy gyermek kö-
zösségi teret, amely más nyelven kommu-
nikál, mint ami a felnőtteknek szól, ezzel
megpróbálják a könyvek világába becsalo-
gatni a gyerekeket. A belső tér is megszó-
lítja a kicsiket, a trendeket követi, megje-
lenik benne a környezettudatosság, az in-
nováció, a letisztult irányvonal, amely a
gyermekek ízlésvilágára is hat – erről
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AHerman Ottó utca 22. szám alatti
könyvtár épülete energetikai felújítá-
son esett át, amely érintette a Gyer-

mekkönyvtárat is. Pályázati pénzből és a vá-
ros támogatásának, dr. Dézsi Csaba András
polgármesternek köszönhetően jutott forrás
a gyermekrészleg felújítására, megnagyob-
bítására is – erről dr. Horváth Sándor Do-
monkos könyvtárigazgató tájékoztatott.

A korábbi 100 négyzetméteres helyiséget
250-re bővítették, ezzel együtt megújultak
a közművek, az energetika, valamint a tel-
jes belső berendezés. Szükség is volt rá,
hiszen a felújítás miatt bezárás előtt mint -
egy két és fél ezer volt a beiratkozott gyer-
mekek száma.

A csütörtöki ünnepélyes megnyitón dr. Dézsi
Csaba András polgármester arról beszélt,
hogy a könyvtár megújulása egy teammun-

„HÓDOLUNK AZ OLVASÁSNAK”

Kívül-belül megújult a győri Gyermekkönyvtár (Győr, Herman O. u. 22.), amely július 6-tól újra  meg-
nyitotta kapuit és várja az olvasni vágyó lurkókat!

ÚJRA VÁR A GYERMEKKÖNYVTÁR!

Szerző: Földvári Gabriella
Fotó: Marcali Gábor

ka eredménye, több embernek kellett ah-
hoz a munkája, a befolyása, hogy megle-
gyen rá a fedezet, és hogy a megfelelő
szakemberek végezzék el az intézmény
felújítását.

Simon Róbert Balázs (Fidesz) országgyű-
lési képviselő a komplex energetikai meg-
újulás fontosságát emelte ki köszöntőjé-
ben, beszélt a gyermekkönyvtár belső di-
zájnjáról, amely a Szigetközt idézi, a hó-
dokkal. „Így néz ki a 21. században egy

Borsi Róbert, a terület önkormányzati
képviselője beszélt.   

A Gyermekkönyvtár Varga Katalin belsőépí-
tész tervei alapján kelt új életre, ahol nagy,
világos, nyitott teret hozott létre játékos ele-
mekkel. Natúr fából készült hódszigetek és
hódvárak várják az olvasókat. Három hó-
docska lett a kabalaállata a Gyermekkönyv-
tárnak, így az új szlogenük ez lett: „Hódolunk
az olvasásnak”.

A polcokra – amelyek a gyermekek számára
elérhető magasságban vannak – új könyvek
kerültek, és a tér alkalmas lett csoportos
foglalkozások megtartására is. Az olvasni-
valókon kívül tematikus, játszóházi és kéz-
műves foglalkozásokkal, rejtvényfüzetekkel,
vetélkedőkkel, internet-szolgáltatással és
szünidei programokkal is várják a kicsiket és
a nagyokat egyaránt.

Nyári nyitvatartás:
Hétfő: 9–17 
Kedd: 13–17 
Szerda, csütörtök, péntek: 9–17 
Szombat: 9–12
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Szerény, csendes ember fogad bennünket az
adyvárosi lakásban. Szavai nyomán megele-
venedik a múlt.

Milyen érzés végigmenni azon az utcán,
amit a legjobb barátjáról, Török Istvánról
neveztek el?
Nem könnyű. Rengeteg negatív élmény tolul
fel bennem. Istvánt 1957 októberében tartóz-
tatták le. Amerikából jött haza, mert Kádár Já-

nos azt ígérte, hogy minden külföldre mene-
kült visszatérhet, senkinek nem esik bántódá-
sa, akinek nem tapad vér a kezéhez. Már a ha-
táron letartóztatták. Ezzel vette kezdetét a per,
amelyben tízen szerepeltünk, én a harmad-
rendű vádlott voltam. 1957 őszétől ’58 máju-
sáig az előzetes letartóztatást egyedül töltöt-
tem egy zárkában a Felszabadulás (ma Szi-
gethy Attila) úti rendőrség épületében. A po-
fozáson kívül különösebb fizikai atrocitás nem
ért, inkább lelkileg próbáltak megtörni.

Szigorúan titkos per volt, a kirendelt védőkön,
a smasszerokon, a vád tanúin és rajtunk kívül
mást nem engedtek be a tárgyalóterembe. Az
utolsó szó jogán elmondtam, hogy a vádlott-
társaimmal együtt a szovjet csapatok kivo-
násáért és a szabad, független Magyarorszá-
gért szervezkedtünk. A bíró ezzel szemben
számtalan koholt vádat sorolt fel ellenünk.
Török Istvánt halálra ítélték, én először nyolc,
végül tizenkét évet kaptam. Győrtől kezdve a
pesti Markó utcán, és a Gyűjtőn keresztül
Márianosztráig és Sátoraljaújhelyig sok bör-
tönt megjártam. Volt, hogy egy éven át nem
fogadhattam látogatót, és nem kaphattam
levelet, csomagot. Végül öt és fél év után,
1963-ban szabadultam.

Hogyan tudta túlélni ezt az időt?
Egy pillanatig sem hittem el, hogy ki kell töl-
tenem a tizenkét évet. Örökké reményked-
tem egy kedvező fordulatban. Az indulatok-
tól való mentesség és a sorsba való bele-
nyugvás volt a vezérelvem a börtönben és a
későbbiekben is.

Szabadulása után mennyire tudott vissza-
illeszkedni a hétköznapi életbe?
Igyekeztem elfelejteni a megpróbáltatáso-
kat és normális életet élni. Hazajöttem

Büki Lajos az 1956-os szabadságharc nemzetőre, aki a forradalom
napjaiban barátjával, Török Istvánnal megszervezte a rendfenntar-
tást a megyében, próbálták megakadályozni a vérontást, az ávósok
meglincselését. Később tagja volt annak a vagongyári küldöttségnek,
mely a Parlamentbe vitte a munkások követeléseit.

„A HAZA JELENT 
MINDENT, AMI JÓ”
Győrbe, megkerestem régi tanítómestere-
met a munkahelyemen és másnap már je-
lentkezhettem munkára. Attól kezdve nyug-
díjazásomig a Magyar Vagon és Gépgyár
szerszámüzemében dolgoztam.

Eleinte kilátástalannak éreztem a jövőt, tud-
tam, hogy szemmel tartanak. Kétszer akar-
tak beszervezni besúgónak. Saját lakást,
munkahelyi előmenetelt ígértek, cserébe a
tartótisztnek kellett volna jelentéseket írni.
Nemet mondtam.

Végül rátaláltam egy kedves lányra, a sokoró-
pátkai Pécsi Zsuzsikára, aki azóta is az én sze-
retett feleségem. Egy lányunk született, aki két
unokával ajándékozott meg bennünket, most
már ők is felnőttek, önálló életet élnek.

Nem bánta meg, amit tett, ma is így cseleked-
ne. Számára a haza jelent mindent, ami jó. Jú-
nius 30-án egykori iskolája, a Jedlik Ányos
Gépipari Technikum bensőséges ünnepséget
rendezett, melynek keretében Büki Lajos fel-
került az intézmény büszkeségfalára.

NEM BÁNTA MEG, 
AMIT TETT, 
MA IS ÍGY 
CSELEKEDNE 

Szerző: J. Kovács Andrea
Fotó: Ács Tamás
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Ne vásároljunk bolti flakonos üdí-
tőket, helyette készítsünk otthon
limonádét, cukormentes szörpöt,
jeges teát vagy csapvizet, amit
kulacsba öntve vihetünk ma-
gunkkal. A szendvicsünket is vá-
szon- vagy textilkendőbe csoma-
goljuk. Bevásárláshoz vászontás-
kát, fonott kosarat vagy „banya-
tankot” használjunk. Ne vásárol-
junk egyszer használatos termé-
keket. Ne vegyünk előre csoma-
golt élelmiszereket. Vegyük elő a
régi vászonzsebkendőinket a pa-
pírzsepi helyett. Ez csak néhány jó
tanács, hogyan kezdjünk bele a
műanyagmentes otthonunk meg-
teremtésébe. Ne feledkezzünk
meg a szelektív hulladékgyűjtés-
ről sem!  Itt a kiváló alkalom arra,
hogy kipróbáljuk – ha eddig még
nem tettük –, miként tudunk kör-
nyezettudatosabban élni!  

MŰANYAG-
MENTES
JÚLIUS!

Szerző: Földvári Gabriella
Fotó: Marcali Gábor

A műanyag nem bomlik
le, nem hasznosul, ha-
nem addig darabolódik,
míg mikroműanyaggá
nem zsugorodik, így be-
kerül a környezet kör-
forgásába, végül az em-
beri szervezetbe is.
Azonban számos lehe-
tőségünk van arra, hogy
a műanyag eszközein-
ket fenntarthatóbb tár-
gyakkal helyettesítsük.

Marcsa György 2009-ben a katonai szol-
gálata alatt, a laktanyában, katonai
sportágként ismerkedett meg a golyós

játékkal. Annyira megtetszett neki, hogy háromfős
csapatban egy versenyen meg is mérettette magát.
Nyertek. Azóta ez a hobbija, több-kevesebb sikerrel
versenyeken is részt vesz folyamatosan.

Érdemes tudni, hogy a petanque első írásos emléke
a 14. századból, Franciaországból származik: kato-
nák játszották ágyúgolyóval. Ők terjesztették el a
világ számos pontján. Az első hivatalos versenyt
1910-ben Provance-ban rendezték, és az ott fel-
állított szabályok a mai napig érvényben vannak. A
petanque játszható egyéniben és párosban fejen-
ként három golyóval, illetve háromfős csapatban fe-
jenként két golyóval. Fémgolyókkal dobnak, a célgo-
lyó pedig fából van. A játék célja az, hogy a csapatok
a golyókat közelebb juttassák a célgolyóhoz, mint az
ellenfél. Egy menet végén az a csapat kap pontot,
akinek a golyói közelebb vannak az célgolyóhoz. A
mérkőzést az nyeri, aki előbb eléri a 13 pontot.

Az olimpiai sportágak közé nem sikerült felvetetni,
pedig tettek rá kísérletet a játék hódolói, hogy leg-

Győrben is egyre elterjedtebb sport a petanque, amely Franciaországból indult
világhódító útjára a 14. században. Marcsa György, a Fegyveres Erők és Testü-
letek Nyugállományú Klubjának vezetője, a játék egyik nagy szakértője, győri
terjesztője beszélt lapunknak arról, hogy miért is érdemes petanque-ozni.

PETANQUE-OZNI
VÁRJÁK A NYUGDÍJASOKAT!

Szerző: Földvári Gabriella
Fotó: Ács Tamás

alább a párizsi olimpián megmérettessék magukat.
Marcsa György pontos számot nem tudott mondani,
hogy városunkban hányan űzik ezt a sportot, de
klubjának ötödik éve, az Arrabona Városi Nyugdíjas
Egyesület tagjai számára pedig idén második alka-
lommal szervezett versenyt, amelyeken szép szám-
mal szerepeltek a szépkorúak. Természetesen a höl-
gyek is kiveszik részüket ebből a játékból is, számuk-
ra női vagy mix, azaz vegyes versenyt indítanak.

A játék előnyeiről a szakember elmondta, hogy azt
kortól, nemtől függetlenül bárki játszhatja, remek
szabadidős tevékenység. A szabályok egyszerűek,
a dobás technikája könnyen elsajátítható. A részt-
vevők szabad levegőn vannak, jó társaságban, lehet
beszélgetni, de közben gondolkozni is kell és alkal-
mazkodni a talajviszonyokhoz, hiszen bármilyen te-
repen játszható. Győrben a Radó-szigeten, a Bat -
thyány parkban szoktak gyakorolni a nyugdíjasok.
Sőt, még hajolgatni sem muszáj a golyókért, ha va-
laki beszerzi a játékhoz alkalmazható mágnest,
amellyel felveheti a földről a golyót.

Aki ki szeretné kipróbálni, vagy csatlakozni kíván
a győri petanque-osokhoz, az keresse Marcsa
Györgyöt személyesen vagy e-mailben: georgeba@
freemail.hu, ő szívesen tart bemutatókat, tájé-
koztatókat.  
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Győr Széchenyi tér 11. • Telefon: +36 30 869 0504
Tel.: +36 96 310 055 • info@optimumoptika.hu

10 éves lett az ÜNNEPI 
nyereményjáték
indul július 3-án

FŐDÍJ: egy választott szemüveg (keret+lencse)
 2. nyeremény: egy pár választott szemüveglencse
3. nyeremény: egy választott szemüvegkeret

További részletek az üzletben!

SORSOLÁS 
szeptember

8-án

• 20% kedvezmény minden szemüvegre
• 50.000 forintot meghaladó vásárlás 

esetén regisztráció

AGyőri Rotary Club kez-
deményezésére a
Győri Művészeti és

Fesztiválközpont zenei te-
hetségkutató versenyt hir-
detett. Az előkészítő munká-
latok már márciusban elkez-
dődtek. A szigorú adatvédel-
mi és egyéb szabályozásokat
figyelembe véve született

meg a versenykiírás, mely
szerint 14 éven felüli éneke-
sek és zenészek jelentkezé-
sét várták, mindenféle műfaji
megkötés nélkül.

Ennek köszönhetően színes
zenei paletta alakult ki – az

PROGRAMAJÁNLÓ 
Küldje el programajánlóját a rendezvény
időpontja előtt két héttel: media@gyorplusz.hu
Összeállította: Csollán Tamara

Nyáresti koncert a Dunakapu téren! Július 8-án 21
órától a Csík zenekar muzsikál Karácsony János
„James” közreműködésével, akik népszerű LGT-slá-
gerekkel is készülnek a közönségnek. > > >

Csurák Erzsébet képzőművész Nincs kitaposott ösvény
című kiállításának megnyitója július 13-án 17 órakor a
Triangulum Galériában (Gutenberg tér 2.) lesz. A tárlat au-
gusztus 20-ig 10 és 18 óra között látogatható. > > >

Ézsiás István szobrász- és éremművész rendhagyó
tárlatvezetést tart saját kiállításában július 8-án,
szombaton 17 órakor az Esterházy-palotában. A tárlat
az 1960-as évektől napjainkig mutatja be a Pápáról in-
duló művész életútjának fontosabb állomásait. > > >

Ruppert István orgonahangversenye lesz július 9-én,
vasárnap 18 órakor a győri Szentlélek-templomban, a
műsoron Vivaldi, Buxtehude és Bach műveivel. > > >

Végtelen áramlatok címmel július 10-én, hétfőn 17
órakor Molnár Krisztina festőművész kiállítása nyílik
a József Attila Művelődési Házban. A megnyitón
közreműködik Bertalan Tamara, Gonda Kitti, vala-
mint Kőrös Réka. A tárlatot megnyitja Lázárné Ve-
rebes Ilona. A kiállítás július 26-ig, hétköznap 10–
16 óráig látogatható. > > >

Folytatódik a könyvklub. Július 10-én, hétfőn 17 óra-
kor a Kisfaludy Károly Könyvtár 2. emeleti rendezvény-
termében Száraz Miklós György: Lovak a ködben című
könyvéről folytathatnak eszmecserét. A beszélgetés
moderátora Galambos Krisztina könyvtáros lesz. > > >

Az Énekelj 2. című amerikai animációs vígjátékot
vetítik július 12-én a Radó-szigeti szabadtéri mo-
ziban. > > >

Pezsgő műsort ígér a Tánc(tér) – Rueda Rumli című
rendezvény. Július 15-én, szombaton 16.30-tól
koncertek, valamint táncbemutatók várják az érdek-
lődőket a Széchenyi téren. > > >

SZÍNPADRA FEL!
operett, a hip-hop és a rock
rajongói is találtak cseme-
gét a MÜFE You Tube-
csatornáján, ahol június 30-
ig várták a szimpátiaszava-
zatokat.

A közönséggel párhuzamo-
san a zsűri – RockMilady,
Boda Bernadett, Richie és

Csuka – is munkához látott.
Figyelembe véve többek
közt az előadásmódot, a
hangszerhasználatot és az
énekhangot, szinte azonos
döntések születtek, kialakít-
va ezzel a végleges sorren-
det. A zsűri pontszámainak

összesítésekor szavazat-
egyenlőség alakult ki, de
egyik együttest sem akarták
kizárni, így a meghirdetett
10 fellépő produkció számát
tizenegyre bővítették.

A bírák pontszámai alapján a
következő együttesek/éne-
kesek jutottak a fináléba:
Bálind Kata és Edvi Dalma,
Dave Koma Dave, Flopp,
Várakozni Tilos!, Honey Jeans,
Kiss Clau, Léhárt Míra és
Polgár Patrik, Rapkay Vivien,
Kétszemközt, Virág Alexand-
ra. A közönség sza va za tai -
ból a KvintOperett kapta a
legtöbbet.

A Győri Rotary Fröccsnapo-
kon, július 22-én délután ke-
rül sor a döntőre. A zsűri ez
alkalommal is külön értékelni
fogja a produkciókat, de a
fesztivál látogatóinak véle-
ménye is számít majd. Szava-
zófröccs megvásárlásával le-
het voksolni a kedvencekre,
felsegítve ezzel a pályázókat
a dobogó felső fokára. A Ro-
tary Club Alapítvány pénzdíjat
ajánlott fel az első három he-
lyezettnek, a legsikeresebb
előadó pedig elnyeri a Győr
zenei felfedezettje címet, és
egy videoklip-készítési lehe-
tőséget.
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A  helyes megfejtést jövő hét szerdáig küldheti be szerkesztőségünkbe: 9023 Győr, Kodály Zoltán u. 32/a
vagy jatek@gyorplusz.hu. A szerencsés megfejtő nyereménye páros mozijegy, amely beváltható a
Cinema City Győr moziban szabadon válaszott filmre a premier után két héttel. Előző rejtvényünk
nyertesét e-mailben, illetve postán értesítjük.

A bánatpénz befizetése: A bánatpénzt az önkormányzat 11737007-15466004-00000000 számú 
bankszámlájára kell átutalással megfizetni úgy, hogy a bánatpénz összege legkésőbb a licit időpontját
megelőző napon 12:00 óráig teljesüljön az önkormányzat számláján.

A hirdetmény megtekintése: A hirdetmény a Polgármesteri Hivatal Vagyongazdálkodási Főosztályán
(Győr, Városház tér 1., telefon: 96/500-227, ügyintéző: Tóthné Szabó Noémi), valamint az interneten
(www.gyor.hu Városháza/Vagyonhasznosítási felhívás) tekinthető meg.

INGATLANÉRTÉKESÍTÉS

az alábbi ingatlanokat

Győr Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. augusztus 2-án

LICIT ÚTJÁN ÉRTÉKESÍTI 

Győr, Kossuth utca 32.;
lakóház, udvar; Hrsz.: 7893/1; 

Teleknagyság: 385 nm; 
Helyszíni bemutatás időpontja: 

2023. 07. 18. 10:00–10:30 
Kikiáltási ár: 60.000.000 Ft
Bánatpénz: 6.000.000 Ft

Győr, Szitásdomb utca, 
beépítetlen terület; 

Hrsz.: 11167/2; Teleknagyság: 849 nm; 
Kikiáltási ár: 28.500.000 Ft+áfa
Helyszíni bemutatás időpontja:

Az ingatlan bármikor megtekinthető. 
Bánatpénz: 3.000.000 Ft

Győr, Szitásdomb utca,
beépítetlen terület; 

Hrsz.: 11167/1; Teleknagyság: 711 nm; 
Kikiáltási ár: 29.500.000 Ft+áfa
Helyszíni bemutatás időpontja: 

Az ingatlan bármikor megtekinthető. 
Bánatpénz: 3.000.000 Ft

Győr, Teleki László utca 13.; 
lakóház, udvar; Hrsz.: 6807; 

Teleknagyság: 349 nm; 
Helyszíni bemutatás időpontja:

2023. 07. 18.  9:00–9:30 
Kikiáltási ár: 150.000.000 Ft
Bánatpénz: 15.000.000 Ft
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TM PROFIL KFT. • Gyôr, Serfôzô u. 2. Tel.: +36-96/438-467, +36-20/426-0824 • Nyitva: H—P. 8—16 óráig

gipszkartonlapok, gipszkartonprofilok • flexibilis ragasztó (kül- és beltérre) • vakolatok, 
vakolatrendszerek, kiegészítôk • hôszigetelô anyagok • padlókiegyenlítôk • profilok,
élvédôk, ragasztók • díszlécek (kül- és beltérre) • gránit-, márványkönyöklôk
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HOMLOKZATI 
hungarocell EPS 80
• 5 cm • 10 cm • 15 cm

INNTALER TERMÉKEK
SZUPER AKCIÓBAN!

INGYENES 
árajánlat-készítés!

POLIFARBE 
vakolatakció!

Kültéri hôszigetelô rendszer
(1,1 m2 háló, 6 kg ragasztó,

10 cm hungarocell)
BOMBA ÁR minden méretre!

Az árakról érdeklôdjön személyesen!

Bankkártyával is fizethet!

elfogadóhely

Kurcsics Rafaella Bősárkányban töltöt-
te a gyermekkorát. Kislányként még
gyógyszerész akart lenni, de a szülői

példa erősebbnek bizonyult. Az Eötvös Lo-
ránd Tudományegyetem matematika–fizika
szakán szerzett diplomát, majd Csornán,
egykori iskolájában, a Hunyadi János Gimná-
ziumban kezdte tanári pályáját. Később Mo-
sonmagyaróváron tanított, majd 2002-ben
Győrbe jött, az akkori Krúdyba. Az eltelt több
mint két évtized bebizonyította, kiváló dön-
tést hozott, hiszen kitűnő tanári közösség és
jó képességű diákok várták, akikkel szár-
nyalni lehetett.

Úgy véli, a folyamatosan változó világról, az
interneten keresztül érkező információdöm-
pingről igenis tudomást kell venni, és nekünk
is változnunk kell. A tanár–diák kapcsolat vi-
szont ugyanolyan maradt, ugyanúgy kell ne-
velni, terelgetni őket. Ha a gyerek előtt lebeg
egy cél, amihez a tanár hozzá tudja segíteni,

A közelmúltban kapta meg a Győr oktatásügyéért díjat Kurcsics Rafaella. A Baksa Kálmán Két Taní-
tási Nyelvű Gimnázium tanára ízig-vérig pedagógus családból származik, hiszen szülei, testvérei,
sógorai mind a tanítást választották.

NEGYVEN ÉV UTÁN IS 
BOLDOGAN LÉP BE AZ ISKOLÁBA
Szerző: J. Kovács Andrea
Fotó: Ács Tamás

akkor jól működik a dolog. Ha pedig nincs mo-
tiváció, akkor még jobban oda kell figyelni arra,
hogyan lehet kibontogatni. Példaképével, Ma-
rie Curie-vel vallja: „Hinnünk kell, hogy tehet-
ségesek vagyunk valamiben és, hogy ezt a va-
lamit bármi áron el kell érnünk."

A Baksa-gimnáziumnak az az egyik legna-
gyobb előnye, hogy olyan nyugodt légkört, vé-
dett iskolai közösséget biztosít, amiben sokan
már most ki tudnak teljesedni. Persze akad
olyan is, aki még csak a szárnyait bontogatja.

Rafaella szerint ma a gyerekek sokkal nyi-
tottabbak, temérdek külső befolyásoló té-
nyező éri őket, így jóval kritikusabbak és
időnként átlépik a határokat. A tanár felada-
ta ezeket csiszolgatni és finomítani.

A tanításban legjobban a diákjaival való alko-
tást szereti. Ilyen a tizenhét éve tartó Fizika
Nap, amelynek előkészítésében közösen gon-
dolkodnak, ötletelnek. Persze ez rengeteg
pluszmunkával jár, mégis megéri, mert ennek
köszönheti, hogy negyven év után is boldogan
lép be az iskola kapuján. Szomorúan tapasztalja
viszont, hogy a fiatalokat nem vonzza a peda-
góguspálya, lassan alig akad olyan, aki az ő
szakterületét választja. Ugyancsak problémát
jelent a szakma elnőiesedése.

Sok időt tölt idős szüleivel, akiket még mindig
érdekelnek hivatásuk történései. Fia mérnök,
és a családalapítás izgalmas időszakát éli. Ra-
faella szabadidejében szak- és szépirodalmat

olvas. Szívesen utazik, és örömmel foglalkozik
kiskutyájával.

Győrben a kreativitásra és az alkotásra való
nyitottságot kedveli. Azt, hogy a város éle -
tében helyet kap a tudomány, a művészet, az

innováció. Ebben a munkában éppen úgy
nagy szerepet játszanak az oktatási és mű-
vészeti intézmények, mint az a tény, hogy a
tevékenységüket elismerik. Példaként említi
azokat az iskolai rendezvényeket, melyeken
a meghívott városvezetők mindig részt vesz-
nek, ez pedig rengeteget jelent gyereknek és
felnőttnek egyaránt.

A TANÍTÁSBAN 
LEGJOBBAN 
A DIÁKJAIVAL VALÓ
ALKOTÁST SZERETI.
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A Győr-Szol Zrt. Városüzemeltetési 
és Kivitelezési Igazgatósága felvételt hirdet
az alábbi munkakörök betöltésére:

Feltétel: ügyeleti rend ellátása, szakirányú vég-
zettség, B kategóriás jogosítvány

KIEMELT BÉREZÉS, megegyezés szerint.

Feladat: fürdőház takarítása a 2023. június 1-től
augusztus 31-ig tartó időszakban
Foglalkoztatás jellege: heti 20 órás munkaidő
(14 órától 20 óráig)

Munkavégzés helye: Aranypart II fürdőház

Feladat: parkolóházak takarítása 8 órás 
munkaidőben, folyamatos munkarendben

Foglalkoztatás jellege: 8 órás munkaidő, 
egy műszakos munkarend

Feltétel: B kategóriás jogosítvány
Foglalkoztatás jellege: 8 órás munkaidő, 
egy és több műszakos munkarend

Feltétel: C kategóriás jogosítvány
Foglalkoztatás jellege: 8 órás munkaidő, 
egy és több műszakos munkarend

Feltétel: szakirányú végzettség
Foglalkoztatás jellege: 8 órás munkaidő, 
egy műszakos munkarend

Feltétel: szakirányú végzettség, 
B kategóriás jogosítvány
Foglalkoztatás jellege: 8 órás munkaidő, 
egy műszakos munkarend

Fényképes szakmai önéletrajzát a következŐ címre várjuk:
GyŐr-Szol Zrt. Munka-Bérügyi Osztály 9024 GyŐr, Orgona
utca 10., vagy munkaugy@gyorszol.hu A borítékra
kérjük, írja rá, illetve az e-mail tárgyában tüntesse fel a
pályázott munkakör megnevezését.

ÁLLÁSHIRDETÉS

CSOSZERELO

TAKARÍTÓ/TAKARÍTÓNO

PARKOLÓHÁZ-TAKARÍTÓ

KÉZI ÚTTISZTÍTÓ,
GÉPI PARKGONDOZÓ,
KÉZI PARKGONDOZÓ

GÉPI PARKGONDOZÓ

GÉPJÁRMUVEZETO

CSOSZERELO

LAKATOS-KARBANTARTÓ

´́ ´́

´́

´́ ´́

´́ ´́

Még szebb és élhetőbb lett Nádorvá-
ros szíve, a Bem tér. A népszerű
park, amit fiatalok és idősebbek is

szívesen használnak, a korábbi fejleszté-
sek után most újabb beruházással gazda-
godott. Elkészült egy modern, rekortán
borítású sportpálya, ami a Győri Útkezelő
Szervezet és a Győr-Szol közös munkáját
dicséri. 

A körzet képviselője, dr. Dézsi Csaba András
polgármester péntek délután személyesen
tesztelte a fejlesztést, amiről azt mondta, jól
szolgálja a jövőben a környéken élők kikap-
csolódását. A polgármester végezte el a
kezdőrúgást a megújult burkolatú sport -

pályán. A Gárdonyi általános iskola egyik
futsalosának adta az első passzt, a fiatalok
szerint remek lett az új pálya. „Futsalosok
vagyunk, és ilyen pályákon játszunk, nem fü-
vön. Nagyon jó bármilyen cipővel, tényleg
tetszik” – mesélte Nagy Márton. 

Dr. Dézsi Csaba András polgármester har-
minc éve képviselője Nádorvárosnak, ahol

REKORTÁN SPORTPÁLYA A BEM TÉREN
Szerző: Németh Boglárka
Fotó: Vig Norbert

számos fejlesztés valósult már meg a kez-
deményezésére. „A Bem tér 1994 óta, ami-
óta képviselő vagyok, folyamatosan meg-
újul: rekortán borítású futópályát építettünk
és nemrég adtunk át egy kutyafuttatót, a
játszóteret is felújítottuk, most pedig a
sportpálya lett modern” – hangsúlyozta a
polgármester.

„Szeretnénk a Gerzson és Panka játszótér-
hez hasonlókat még építeni, de a Bem tér is
szépen megújult és a Malom liget is, ami a
nádorvárosi körzetemben van. Itt a Bem téri
pályán több minden volt, amiért ez a felújí-
tás elhúzódott: új betonréteget kellett tenni,
a régit pedig feltörni, a tervezésnél murvát
gondoltak a pálya oldalára, de azt ráhordták
volna a gyerekek, a fák belógtak, a virágai
pedig bepiszkították a talajt, valamint le kel-

lett festeni a kerítést is.” – zárta gondolatait
dr. Dézsi Csaba András. 

Mostantól tehát nemcsak futni, de kosaraz-
ni, focizni vagy akár kézilabdázni is XXI. szá-
zadi körülmények között lehet a Bem téren.
A futsalos gyerekek pedig ajándékot is kap-
tak, amiért a nagy melegben elsőként edzet-
tek az új pályán.

VÁLTOZIK A BUSZKÖZLEKEDÉS KONCERT MIATT
A Csík Zenekar és Karácsony János ad kon-
certet július 8-án, szombaton 21 órától a
Dunakapu téren. A rendezvény miatt a Mó-
ricz Zsigmond rakpart egy részét lezárják a
forgalom elől, ezért a 6-os jelzésű buszok
terelőútvonalon közlekednek 20.30 és 23
óra között.

Szitásdomb felé
Kimaradó megállóhelyek:
• Vas Gereben utca • Dunapart Rezidencia
• Dunakapu tér • Rónay Jácint utca
Ideiglenes megállóhelyek:
• Báthory út
• Széchenyi István Egyetem, az óvoda előtt

Kismegyer felé
Kimaradó megállóhelyek:
• Dunakapu tér
• Dunapart Rezidencia
• Vas Gereben utca
Ideiglenes megállóhelyek:
• Rónay Jácint utca • Báthory út
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Számos izgalmas játék, sok móka és értékes nyeremények
várták a győrkőcöket a hétvégén a Pannon-Víz Zrt. több ál-
lomásból álló népszerű vizes játszóterén. A meleg időben

igazi felüdülést jelentettek vizes szórakoztató eszközeinkkel a já-
tékok, valamint a hűsítő párakapuk és a kihelyezett mobil ivóku-
tak is, amelyeket a Pannon-Víz Zrt. a helyszínen biztosított. A ren-
dezvény különböző pontjain további vízvételi helyek kialakításá-
ban, valamint a vizes medencék feltöltésében is részt vett társa-
ságunk. Köszönjük mindazoknak, akik velünk játszottak, nagysze-
rűen éreztük magunkat a „győrkőcökkel” ezen a fesztiválon!

Szöveg és fotó: Pannon-Víz Zrt./Borsi Viktória

A PANNON-VÍZ  
ÉS A GYORKOCÖK

Idén is több ezren játszottak velünk Győr egyik
legnagyobb eseményén, a 16. Győrkőc fesztiválon!

KÉSZLETRÔL
akár 5+5 év 
garanciával!

Gyôr, Fehérvári út 81. • Telefonszám: +36-20/235-6965

KMIAUTOHAZ.hu

Tizenhét elöregedett, bal-
esetveszélyes, nem közte-
rületen álló nyárfát vága-

tott ki a győri önkormányzat
Révfaluban. A lőtéren folyó
munkák alatt a temető felé ve-
zető Báthory utcát másfél hétre
lezárták.

Számtalan lakossági bejelentés
érkezett az önkormányzat
ügyfélszolgálati irodájába a Bá -
thory utcai sportlőtéren álló 17
nyárfa miatt. Az elöregedett fák-
ról már gyenge szélben is sza-
kadtak le kisebb-nagyobb ágak,
amelyek veszélyeztették a kör-
nyéken parkoló autókat, vala-
mint a gyalogosokat is. Az ön-
kormányzat szakértői vizsgála-
tot rendelt el, aminek során

BALESETVESZÉLYESEK 
VOLTAK A RÉVFALUI 
NYÁRFÁK

kiderült, hogy a növények belül-
ről annyira elkorhadtak, hogy in-
dokolttá vált a kivágásuk.

A 30-40 méter magas nyárfák
biztonságos eltávolításához
darus segítségre is szükség
volt, ezért a városi önkormány-
zat a Győri Útkezelő Szervezet
egyet értésével, a munkálatok
alatt ideiglenesen másfél hétre
lezáratta a Báthory utcát. A fa-
vágások miatt le kellett bontani
a lőtér drótkerítését is, amit a
munkák befejezése után telje-
sen helyreállítanak.

A kivágott, megközelítően 80
köbméternyi fát feldarabolják
és a Győr-Szol telephelyére
szállítják.

´́ ´́

Fotó: Marcali Gábor

Győr, Szent Imre út 55. (MOL-kút mögött) +36 96 411955
+36 30 690 6990

Bank-
kártyás
fizetési

lehetőség

bruttó 23.000 Ft- ért.

KLÍMATÖLTÉS
18.900 Ft-tól!*b
ru

tt
ó

*Az ajánlatban szereplô klíma töltés 500 g
gázt tartalmaz. Ha ezen felül több gáz
szükséges a töltéshez, a gáz ára 25 Ft/g

Klímaellenôrzés, klímatöltés, 
klímafertôtlenítés (ózon), pollenszûrô
csere (a szûrô árát nem tartalmazza).
A csomag eredeti ára 27.700 Ft

Extra klíma csomag
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„Nem a retróhullámra ültem fel, ez belőlem
jön. Nem most kellett volna születnem, ha-
nem sokkal korábban. Persze én is élvezem
a modern kor vívmányait mondjuk a laká -
somban, de az életérzés nekem más, mint a
mostaniaknak. Ezt pedig a zenémben és a
kocsikban is ki tudom fejezni” – foglalta ösz-
sze Ákos, hogy egy kicsit jobban is értsük,
miért is van a tulajdonában egy 1957-es
Opel Olympia Rekord, amely még a GM li-
cence alapján készült, így megvannak rajta
azok a formák, amelyek annak idején Ame-
rikában népszerűek voltak. 

„Ami nekem van, azt 1953-tól 1957-ig gyár-
tották. Tulajdonképpen az Olympia alkatré-
szeivel, a Rekord alvázára épült. 1500-ös
motorral szerelt, 3+1-es sebességes, már
szinkronizált váltóval. Ez a kocsi egy nagyon
szerethető, de nagyon szerelhetetlen jár-
gány: hatalmas a motortér, de benne min-
den összenyomott...”

S vajon egy fiatal győri srác hol tudott szert
tenni egy ilyen különlegességre? Ákost is-
merve biztosak lehetünk benne, hogy nem
volt szokványos a sztori: „2018-ban meglát-
tam egy veteránújságban, ami már 10 éves
volt… Felhívtam a számot és felvették! Sőt,
még a kocsi is megvolt! Elmentünk Gencs -
apátiba és egy pajtából kellett kiszednünk.
Átnéztük, nem indult és eléggé rohadt. Két
hónapon keresztül alkudoztunk, de végül én
nyertem!” – nevetett Ákos, de azt is hozzá-
tette, hogy tény: ennek az autónak nincs

A Magyar Honvédség Dánielfy Tibor 205. Légvédelmi Rakétaezred tájékoztatja a lakossá-
got, hogy a győrszentiváni katonai lőtéren 

július 12-én 8 és 17 óra között és július 26-án 8 és 24 óra között
az éves lőgyakorlatnak megfelelően éleslövészetet hajtanak végre.

A lövészet idején a biztonsági terület határán belül személyek és háziállatok nem tartóz-
kodhatnak, illetve nem léphetnek be! BELÉPNI SZIGORÚAN TILOS ÉS ÉLETVESZÉLYES!

Továbbá felhívják a lŐtéren munkálatokat végzŐk figyelmét, hogy a lövészetek idejére 
a lŐ irányában ne maradjanak munkaeszközök, munkagépek!

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS ÉLESLÖVÉSZET GYŐRSZENTIVÁNON

Mert akinek egy 1957-es Opel Olympia Rekordja van, azt nem csupán tulajdonosi, hanem komoly
érzelmi szálak kötik az autójához. Így van ezzel Domján Ákos győri rock and roll-énekes is, akivel
nemcsak az autójáról, hanem a vele járó életérzésről is beszélgettünk. 

ÁKOS ÉS A 66 ÉVES OPEL SZERELME
kultusza. Ha meglátják, sokan azt mondják:
Wartburg vagy Moszkvics. Nagyszülőknél
sem láthatták, mert nem erre a piacra ké-
szültek: párttitkári autók lettek, viszont a sze-
relhetetlenség miatt gyorsan túladtak rajtuk. 

„Az én autóm 1957-ben svédországi ex-
portra készült, így elég sok extra található

benne, ami egyértelműen a hideg idő miatt
került bele. Később átkerült Németországba
egy Opel-gyűjtő testvérpárhoz, tőlük 2003
környékén került az előző tulajhoz, aki
2006-ig használta.”

Ákos viszont húzott egy váratlant, mert bár
megcsináltatta a kocsit, 2019-ben eladta:
szüksége volt egy „sima” autóra. Ám az
álomverda szívügy, így kikötötte, hogy ha
majd el akarják adni, akkor neki szóljanak el-

sőnek. Végül 2022 szeptemberében vissza-
vásárolta.

„Ezzel most tudok jampizni. Leruccanok vele a
Balatonra és élvezem, ahogy ringat. Utazó-
tempója a 80-90 km/óra, jobban nem is haj-
tom. Amikor ezt gyártották, a kocsikat még
társnak tervezték. Mára ez már megváltozott.”

Ákos kifejezetten élvezi, ha megbámulják,
mert számára a veteránautók birtoklása,
használata egyfajta önkifejezés is. „A
rock and roll révén megtanultam, hogy
provokálni kell. Én ezt pedig a zenémmel
és autóimmal is bátran vállalom! Szóval
ha valaki lát az úton az Opellel, bátran in-
tegessen, szeretem, ha észrevesznek!” –
kacsintott Domján Ákos, aki meglehető-
sen színes egyénisége a győriek nagy kö-
zösségének. 

„ILYEN AUTÓT VEZETNI ÉLETÉRZÉS”

Győr Megyei Jogú Város Önkormányzata pályázatot hirdet 

területi ellátási kötelezettséggel működő
háziorvosi alapellátásra, a Pálffy utca 8. szám 
és a Lajta út 36. szám alatti praxis betöltésére

önkormányzattal kötött szerződés alapján, vállalkozási for-
mában történő működtetésre.

A pályázati felhívás teljes terjedelemben megtekinthetŐ 
az alábbi honlapokon: www.gyor.hu és www.eeszi.hu.

Szerző: Havassy Anna Katalin
Fotó: Ács Tamás
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Az Audi ETO KC nem csak
felnőtt női kézilabdacsa-
patával ér el sikereket, a

klub utánpótlásbázisa is ered-
ményesen működik. Szinte nincs
olyan élvonalbeli együttes,
amelyben ne szerepelne győri
nevelésű fiatal, de többen be-
mutatkozhattak a tehetségek
közül a zöld-fehérek sztárokat fel-
vonultató keretében is. A fő cél
persze az utóbbi, vagyis hogy mi-
nél több olyan kézilabdázó játs-
szon az Audi ETO-ban, aki a klub-
nál nevelkedett. A közelmúlt sike-
reiről, a tervekről Kun Attila, a Győri
ETO Akadémia szakmai igazgatója
beszélt a Győr+ Rádióban.

„Az Audi ETO-nál két részből áll az
utánpótlásbázis. Az egyik a 8 éve-
sektől a 14 évesekig tartó korosz-
tályokat foglalja magába, a másik
pedig a 15 évesek és a nálunk idő-
sebbek. Utóbbiak már az akadé-

MINDEN KOROSZTÁLYBAN A LEGJOBBAK KÖZÖTT
Szerző: Nagy Roland
Fotó: gyorietokc.hu

miai képzéshez tartoznak. Az aka-
démián ebben az évben hetvenöt
játékosunk volt, az alatta lévő kor-
osztályokban pedig háromszáz-
negyven gyerekünk vett részt a
különböző bajnokságokban” –
mondta Kun Attila. Magyarorszá-
gon 2020-ban négy kiemelt aka-
démia kezdte el működését, a
győri mellett a debreceni, a fe-

ra a legbüszkébb, hogy az akadé-
miák között bajnoki címet szer-
zett az ETO. A zöld-fehérek U17-
es, valamint az NB II.-es felnőtt-
együttese bronzérmes lett, az
U19-es ifibajnokság harmadosz-
tályban – a három-négy évvel
idősebbek között – szintén
bronzérmet ünnepelhetett a
klub, az U15-ös együttes pedig
a saját kiemelt bajnokságában
második lett.

„Példaképek vesznek körül ben-
nünket. Az ország más akadé-
miáiról érkezők szentélynek te-
kintik az Audi Arénát, mert itt
tényleg testközelből figyelhetik a
sztárokat. Erre máshol az or-
szágban nincs lehetőség. Görbicz
Anita elnök asszony is naponta
foglalkozik a fiatalokkal. Ebben az
évben 12 akadémistánk szere-
pelt a válogatottakban. Akkor
lennék igazán elégedett, ha kö-
zülük ketten-hárman eljutnának
a felnőttválogatottig” – zárta a
beszélgetést Kun Attila.

„Ott álltam a pálya szélén a híres
kazári hidas kanyarban, és ez az
egész rali úgy csapott belém,
mint a villám. Akkor megfogad-
tam, hogy itt, ezen a pályán egy-
szer abszolút első időt fogok au-
tózni. Ez lett minden vágyam
onnantól kezdve" – az 1987-es
Salgó Rallyn kezdődött minden:
a nézőből, Faltusz Péterből vé-
gül versenyző lett, olyan, akit a
mai napig a kilencvenes évek
egyik legjobb magyar pilótája-
ként emlegetnek, és aki számta-
lan emlékezetes versennyel és
bajnoki címmel is büszkélkedhet.

„Az álmodozásból 1993-ra lett
valóság, hiszen addigra én már
mindenkinek elmondtam, hogy
raliversenyző leszek, és kezdték
számon kérni rajtam. Úgy alakult,
hogy az egyik szomszédom ösz-
szetörte a Ladáját. Belement egy
kamion hátulról, ami beletolta egy

CSALÁDBAN MARADT A RALI: FALTUSZ PÉTER
NYOMDOKAIBA FIA, DÁVID LÉPETT

postásautóba, lefittyedt a kocsi
eleje-hátulja, felvették totálká-
rosnak, én pedig megvásároltam
kemény harmincezer forintért.
Próbáltunk belőle raliautót farag-
ni több, de inkább kevesebb siker-
rel. Ezzel tudtunk elindulni elő-
ször. Négyfős csapatunk volt,
plusz mi a navigátorommal, szív-
ből melóztunk nem pénzért.
Imádtuk a ralit, és azért csináltuk,
mert élveztük” – kezdte a sztori-
zást Faltusz Péter, akinek a pálya-
futásában a Lada után jöttek a le-
gendás Škoda favoritos idők, a
bajnoki címek, amikkel örökre be-
írta magát a legjobb magyar rali-
pilóták közé.

„A Favoritról ma mi jut eszedbe? A
garázsból se lehet kimenni, olyan
gyenge. Pedig ezekkel az autókkal
akkoriban a kétkerék-meghajtá-
súak között világbajnokságot
nyertek. Mi hozzájutottunk egy

gyári géphez, és nem is értettük,
hogy mi a fenét akartunk mi a Zsi-
gulival. Imádtam ezt a korszakot”
– meséli a pilóta, aki Békefi Zoltán
navigátorral alkotott kiváló párost
később, akkor is, amikor már a
Peugeot 106 és a Peugeot 306
Maxi Kit Car dübörgött alattuk.
„2004-ben összeborult az éle -
tem, a magánélettől a vállalkozá-
somig sok minden a nyakamba
szakadt. Az i-re a pontot a Me-
csek Rally tette fel. Békefi Zoli
helyett Tóth Csabi navigált, és es-
tünk egy hatalmasat. Ahogy Kő-
vári Barna barátom szokta mon-
dani: »Faltusz, ha esünk, hatodik-
ban lesz a váltó«. Hát, abban volt.
Olyan kiló hetvennel estünk le az
útról be az erdőbe, és száztízzel
találtuk el a fát frontálisan. Az
volt ott életem alja, onnan már
csak felfelé volt. De sokáig nem
tudtam ralizni, és aztán nem is
lehetett már folytatni a korábbi

szinten” – mesélt pályafutása
végéről Faltusz Péter.

A ralisport legendás győri alakja
ugyan már régóta nem indul fu-
tamokon, de a Faltusz név bizto-
san felbukkan majd az autós me-
zőnyben a következő években is,
hiszen Dávid, az utód szintén ezt
a sportot választotta magának.
„Sok mindenben hasonlít rám,
gondolkodik az autóban, higgadt
tud maradni, és sokkal tudato-
sabban készül a ralipályafutásá-
ra, mint anno én. És már most
többet elért az apjánál azzal,
hogy indul győriként igazi győri
versenyen szeptemberben.”

A Spílerben Faltusz Péter szto-
rizgatott az autósportról, a szó
szerinti nagy bukásokról, de leg -
inkább sikerekről. A beszélgetés
megtalálható a Győr+ Média
You Tube-csatornáján.

rencvárosi, valamint a NEKA aka-
démiája. Az ebben a rendszerben
ma Magyarországon kézilabdázó
lányok negyedét az ETO adja.

Az ETO sikeres évet zárt a korosz-
tályos bajnokságokban, hiszen
minden gyerek nyakába érem ke-
rült. A klub csapatai hat fronton
versenyeztek, Kun Attila pedig ar-
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Különleges és látványos vízi sportágban ér-
nek el kiemelkedő eredményeket a győri
Szabó fivérek. Gábor és öccse, Barnabás
versenyszerűen jetskizik – előbbi már a
2000-es évek közepe óta. Az idehaza a leg-
sikeresebbnek számító egyesület, az Aktiv
80 Jetski Racing Team színeit képviselő
sportolók állandó indulói a magyar bajnok-
ságnak, emellett a nemzetközi porondon is
az élmezőnybe tartoznak.

Gábor 2015-ben Európa-bajnoki ezüstér-
met, egy évre rá pedig vb-bronzot nyert a
GP3-as kategóriában. Testvére ugyanitt
négyszeres Eb-győztesnek és egyszeres vi-
lágbajnoknak vallhatja magát.

„Édesapánk mindig azt mondta, ha jó az idő,
és lehetőségünk van rá, legyünk a szabadban.
Így került hozzá és később hozzánk is közel a
jetskizés. Gyerekkoromban rögtön belesze-
rettem, tízévesen már egyedül jetskiztem. Ké-
sőbb kimaradt ugyan néhány év, de aztán fel-
nőttként visszataláltam a sportághoz, ame-
lyet akkor már versenyszerűen kezdtem el űz-
ni” – mesélte Szabó Gábor.

Gábor idén már sajnos nem tud versenyezni,
mert combtöréséből lábadozik. A minden-
napjai persze eddig sem csak az edzések és
a versenyeken való részvétel körül forogtak,
hiszen edzőként, szervezőként és sportve-
zetőként is tevékenykedik, ezekben a sze-
repkörökben szintén helyt kell állnia.

NEMZETKÖZILEG IS SIKERESEK 
A GYŐRI JETSKISEK
Szerző: Pécskai István
Fotó: Szabó Gábor

„Legutóbb Olaszországban vett részt ran-
gos viadalon a csapatunk. Barnabás a GP1-
es csúcskategóriában, a világ legjobbjai kö-
zött versenyezve bejutott a legjobb nyolcba
az időmérőn. A következő megméretés ide-
haza, Nyíregyháza-Leveleken lesz, bízunk
benne, hogy ezúttal is jól teljesítenek majd
a versenyzőink, akik novemberben Indoné-
ziában szerepelnek. A juniorok edzőjeként
egyébként azt látom, hogy a fiatalok ráter-
mettek a feladatra. Immáron húsz éve va-
gyok benne a sportágban, és úgy érzem,
most a legerősebb az utánpótlásunk. Na-
gyon tehetséges és ügyes a jelenlegi gene-
ráció, amelynek a tagjai fényes jövő előtt
állnak” – mondta Szabó Gábor, aki amellett,
hogy a pályafutása során szép eredménye-
ket ért el, folyamatosan támogatta és

támogatja a testvérét, hogy sikeres ver-
senyző lehessen.

A magyar és a nemzetközi szövetségben
egyaránt azért dolgozik, hogy színvonala-
sabb versenyek legyenek, és népszerűbbé
váljon a jetski. Bár a koronavírus-járvány ezt
a sportágat is visszavetette, az elmúlt idő-
szakban szervezett viadalok azt mutatják,
az embereket érdeklik a jetskiversenyek.

„Volt lehetőségem az elmúlt időszakban
több promóterrel is tárgyalni, akikkel meg-
vitattam az ötleteinket. Látványos, új hely-
színeken rendezhetünk majd versenyeket a
jövőben, ha minden jól megy, még szélesebb
körben népszerűsíthetjük a jetskizést” – fej-
tette ki Szabó Gábor.

AMagyar Kézilabda-szövetség (MKSZ)
fővárosi székházában megtartották a
női élvonalbeli kézilabda-bajnokság

2023–2024-es idényének sorsolását. A
címvédő, 17-szeres rekordbajnok Győri Audi
ETO KC szeptember elején majd a Békéscsa-
ba ellen kezdi meg a következő szezon pont-
vadászatát. A találkozón hazai pályán lép-
het pályára a győri együttes. A zöld-fehér
rangadóra, a Ferencváros elleni derbire
először novemberben, Budapesten kerül
sor a 9. fordulóban, míg a visszavágót má-
jusban, a 22. fordulóban az Audi Arénában

A BÉKÉSCSABA ELLEN KEZD AZ NB I.-BEN AZ AUDI ETO
Szerző: Pécskai István
Fotó: O. Jakócs Péter

játsszák. A békéscsabaiak ellen debütálhat
tétmérkőzésen az ETO kispadján Ulrik Kir-
kely, aki a távozó spanyol Ambros Martín
helyét veszi át a vezetőedzői poszton. A
dán szakember 2+1 éves szerződést kötött
a győri klubbal.

„Hatalmas megtiszteltetésnek tartom, hogy
megkapom a lehetőséget a Győri Audi ETO
KC irányítására. Az elmúlt évtized meghatá-
rozó csapatának vezetése nagy kihívás szá-
momra, de nem vállaltam volna el a felada-
tot, ha nem hinnék abban, hogy közösen si-
keresek lehetünk. A klub tradíciói és jelene
nagy elvárásokkal teli, és ugyanez igaz a jö-
vőre nézve is” – fogalmazott Ulrik Kirkely.
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Zöld-fehér színekben előbb
bajnoki címet ünnepelhe-
tett, majd pedig ezüstér-

met nyert az NB I.-ben. Össze-
sen 57 élvonalbeli meccsen lé-
pett pályára győri játékosként. A
jelenleg a ciprusi Omonia együt-
tesében focizó hátvéd Győrben
lett ismert és jegyzett futballis-
ta. 2014 májusában ETO-játé-
kosként debütált a magyar válo-
gatottban.
„Jó szívvel emlékszem vissza a
Győrben eltöltött időszakra, sze-
rettem az ETO-ban futballozni.

LANG ÁDÁM:
„NAGYON SZERETTEM 
GYŐRBEN FUTBALLOZNI”
Szerző: Pécskai István
Fotó: Marcali Gábor

Jubileumi esztendő az idei az ETO FC labdarúgócsapata számára, amely
hatvan, negyven és tíz évvel ezelőtt is aranyérmes lett az élvonalban. Eb-
ből az apropóból cikksorozatot indítottunk, amelyben bemutatjuk az
1963-as, az 1983-as és a 2013-as felejthetetlen siker hőseit. Lang Ádám
2012 és 2015 között tartozott az ETO kötelékébe.

A 2012–13-as idényben mutat-
kozhattam be az élvonalban. Az
volt az első profi szezonom. Fiatal
játékosként az idény elején több-
ször is pályára léphettem, ehhez
persze kellett az is, hogy sérülé-
sek sújtották a csapatot. Az évad
második felében viszont már leg -
inkább a második együttesben
kaptam lehetőséget. Ennek elle-
nére nagyon boldog voltam, hi-
szen húszévesen, karrierem első
profi szezonjában bajnoki címet
ünnepelhettem. Óriási öröm volt
Győr számára az a siker, hiszen a
városban harminc éve vártak az
újabb bajnoki aranyéremre. Min-
denki felszabadultan ünnepelhe-

tett. Remek képességekkel ren-
delkező csapatunk volt, amelyet
nagyon jól megszervezett Pintér
Attila vezetőedző” – nyilatkozta
Lang Ádám lapunknak.
A második győri idényében már
végig alapember volt az 59-
szeres magyar válogatott hát-
véd, aki megjárta a 2016-os és
a 2021-es Európa-bajnoksá-
got, s jelenleg is stabil tagja a
nemzeti gárdának.
„A 2013–14-es szezon egyéni
szempontból sokkal jobban ala-
kult számomra, mint az előző
idény. Horváth Ferenc vezetőed-
zőtől nagyobb szerepet kaptam,
s tudtam is élni a bizalommal.
Rendkívül stabilan teljesítet-
tünk, nagyon nehéz volt elle-
nünk futballozni. Tavasszal óriási
menetelésbe kezdtünk, 13 mér-
kőzésen keresztül veretlenek
maradtunk úgy, hogy ezekből a
találkozókból 11-et megnyer-
tünk, s csak kétszer játszottunk
döntetlent. Végül ezüstérmes-
ként zártunk, csupán a jobb gól-
különbsége miatt lett bajnok a
Debrecen” – emlékezett vissza
Lang Ádám.

A hátvéd egyébként több egyko-
ri győri csapattársával is tartja a
kapcsolatot. „Pátkai Mátéval,
Lipták Zoltánnal és Dudás
Ádámmal is gyakran beszélek,
velük évente legalább egyszer
össze is szoktam futni. Nagyon
jó közösséget alkottunk, ennek
is köszönhetően lettünk sikere-
sek” – mondta Lang Ádám, aki
jól érzi magát Cipruson, s azért
is küzd, hogy a válogatott ismét
kijusson az Európa-bajnokságra,
amelyet jövőre Németország-
ban rendeznek.

CBA Kismegyer Gyôr, Mohi u. 9.
Príma Gyôr, Ifjúság körút 36.
Príma Gyôr-Ménfôcsanak, Új élet u. 19.
Príma Gyôrzámoly, Ancsali u.
Príma Gyôrújbarát, Széchenyi körút 18.
CBA Delikát Gyôr, Mónus Illés u. 24/b
CBA Delikát Gyôr, Szigethy Attila út 80.

CBA és Príma üzleteinkbe
felveszünk mûszakvezetô,
eladó-pénztáros, áruátvevô-
raktáros munkakörbe kollégá-
kat. Pályakezdôk, nyugdíjasok je-
lentkezését is várjuk. Jelentkezés
helyben, az üzletvezetônél vagy
fényképes ön életrajzokat a
munkahelygyor@ gmail.com
e-mail-címre várjuk.

Kiemelt ajánlat: július 7—13.

1599 Ft/kg

Sertés bôrös hátulja

Csirkemellfilé

1499 Ft/kg

Riska UHT tej
1,5 %-os 1 l

999 Ft/db

Salvus gyógyvíz
1,5 l, 666 Ft/l

Húsoscsont, húsos császárvég,
szûzpecsenye 

folyamatosan kapható.

Csirkecomb farrésszel 899 Ft/kg
Csirkemáj 799 Ft/kg
Csirke farhát 269 Ft/kg

1499 Ft/kg

Chepke trappista sajt 1 kg

Olympos  citromlé
50%-os, 1 l

10%-os
árcsökkenés

245 Ft/db

399 Ft/db

Tuborg 
dobozos sör
4,6%-os, 0,5 l, 578 Ft/l

289 Ft/db

Sertéslapocka bôrös, csontos 1499 Ft/kg




